
VEVČE-ZG. KAŠELJ
Ob letošnji prireditvi dedka

Mraza so bili naši malčki
zopet zadovoljni. K temu sta
vsekakor pripomogla dobra
organizacijska priprava in
aktivno delo posebnega odbo-
ra. Prisotni so pohvalili tako
predvajanje kvalitetnih risa-
nih filmov kakor tudi njih
izbor glede na različno starost
malčkov. Temu primerno so
dobili otroci tudi različna
darila. Tako smo se izognili
tudi preveliki gneči, ki nam je
v prejšnjih letih prizadejala
precej nevšečnosti. Tokrat je
bilo otrokom prijetnejše, star-
šem pa je bilo tudi omogočeno
boljše sodelovanje.

Dne 4. januarja so nas obi-
skali novinarji Ljubljanskega
dnevnika. Pogledali smo vse
tisto, kar je-že bilo storjenega,

pa tudi, kar iz različnih vzro-
kov še ni, kot npr. komunalna
dejavnost, neustrezni stano-
vanjski prostori (problem
barakarstva), težave z zem-
ljiščem, ki je v lasti kmetov;
spregovorili smo tudi o sode-
lovanju krajevne skupnosti s
Papirnico Vevče, in sicer glede
kulturnega kakor tudi šport-
nega delovanja. Novinarjem
smo pojasnili tesno sodelova-
nje s krajevnimi skupnostmi
Zadvor in Polje — ob zavesti,
da pomoči in sodelovanja ne
odklonimo nikomur. Pozorni
smo bili tudi na sodelovanje
KS z ZB NOV in z drugimi
družbenopolitičnimi organi-
zacijami. Seveda ni bilo moč
pregledati vsega delovanja —
nekaj tega _pa smo dodali v
oddaji V ZIVO, ki je bila
namenjena naši KS 7. januarja
na drugem radijskem progra-
mu. CIRIL ZUPANČIČ


